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Горбунова Е.Н.
К вопросу о совершенствовании налоговой политики государства в нефтяной отрасли в период распространения 

новой коронавирусной инфекции (COVID-19)
В статье автором проанализирована ситуация в нефтяной отрасли в условиях низких цен на нефть и пандемии 

COVID-19. Выявлены последствия распространения пандемии COVID-19 на нефтяную отрасль. Автором разрабо-

тан законопроект налога на финансовый результат при добыче нефти как один из путей преодоления последствий 

низких цен на нефть и пандемии COVID-19. Подробно рассмотрены все основные элементы налога на финансовый 

результат. Автором предлагаются пути совершенствования налоговой политики государства в условиях распро-

странения новой коронавирусной инфекции путем внесения законопроекта в виде отдельной главы Налогового 

кодекса РФ «Система налогообложения в виде налога на финансовый результат при добыче нефти». 
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On the Improvement of the State Tax Policy in the Oil Sector in the Period of the New Coronavirus Infection 
(COVID-19) Spread

In the article, the author analyzed the situation in the oil industry in the conditions of low oil prices and the pandemic. 

COVID-19. The impact of the COVID-19 pandemic on the oil industry has been identified. The author developed a tax bill 

on financial results in oil production, as one of the ways to overcome the consequences of low oil prices and the pandemic of 

COVID-19. All the basic elements of tax on the financial result are discussed in detail. The author proposes ways to improve the 

state’s tax policy in the context of the spread of a new coronavirus infection (COVID-19), by introducing a bill in the form of a 

separate chapter of the Tax Code of the Russian Federation “Tax system in the form of a tax on financial result in oil production”.
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